
    
  

REFERAT 

Administrativ Samferdselsgruppe – møte onsdag 21. mars 2018 

Adm. Samferdselsgruppe 

 Til stede: Forfall: Kommentar 

Akershus Benedicte Bruun-Lie   

Buskerud Gunnar Haugerud   

Hedmark Erlend Myking   

Oppland  Magne Flø  

Oslo  Anne Sigrid Hamran   

Telemark Anne-Gro Ahnstrøm   

Vestfold Siv Tørudbakken   

Østfold Hans Arne Bjerkemyr   

Andre: Jon Petter Arntzen, 
Eva Næss 

(Osloregionen) fra sak 
16/2018 og Sigurd Ole 

Ruud (sak  13/2018) 

  

Møteleder: Siv Tørudbakken Referent: Jon Petter Arntzen 

Vår referanse:    

 

 

Møtet startet kl. 09:30 og ble avsluttet kl. 13:10 

12/2018 Referater  

Vedtak: 

1. Referat fra møte i adm. samferdselsgruppe 6. desember 2017 godkjennes. 

2. Referat fra møte i adm. samferdselsgruppe 12. januar 2018 ble godkjennes. 

3. Referat fra møte i adm. samferdselsgruppe 16. februar 2018 ble godkjennes. 

4. Referat fra møte i fagpolitisk utvalg 12. januar 2018 tas til orientering. 

 

 

13/2018 Tømmerterminaler og verdiskaping 

Jon Petter orienterte om status i saken, hva som har vært gjort de siste månedene og behandlingen i 

kontaktutvalget på møte 2. mars. 



Prosjektmedarbeider i Buskerud Fylkeskommune og medlem i arbeidsgruppen, Sigurd Ole Ruud, 

orienterte om prosjektet og dialogen med skognæringa. Adm. gruppe drøftet deretter utsendt 

prosjektplan og ber sekretariatet om å utarbeide en ny og oppdatert versjon av prosjektplanen der 

innspillene fra møtet innarbeides. Planen drøftes så på neste møte i adm. samferdselsgruppe før 

denne legges frem til behandling på møte i fagpolitisk utvalg. 

Enighet om at fokus i prosjektet skal være å se på skognæringa på Østlandet sine infrastrukturbehov i 

et verdiskapingsperspektiv. Videre skal Østlandssamarbeidet sin rolle være å sammenstille 

informasjon/data fra skognæringa, fylkeskommunene og transportetatene – slik at man i arbeidet 

med rullering av Østlandspakka har et godt kunnskapsgrunnlag når det gjelder skognæringa sine 

behov for infrastruktur.  

Gjennom prosjektet kan det også åpnes for å identifisere andre delprosjekter med et mer 

næringsrettet fokus. 

Vedtak: 

Sekretariatet utarbeider ny versjon av prosjektplan der innspillene fra adm. samferdselsgruppe 

innarbeides. 

 

14/2018 Evalueringer 

A: Arbeid i 2017 

Østlandssamarbeidets arbeid på samferdselsområdet har fungert bra i 2018 og ut fra de tilgjengelige 

ressurser er resultatene tilfredsstillende. Det er ønskelig at Østlandssamarbeidet sin nettside 

ajourføres/oppdateres hyppigere, slik at man finner relevant informasjon her. Også når det gjelder 

sakspapirer bør hjemmesiden benyttes til å legge ut sakspapirer i forkant. Mengden sakspapir kan 

med fordel reduseres. 

B: Arbeid med NTP og InterCity 

Det ble vist til diskusjon og vedtak på sist møte i fagpolitisk utvalg der en evaluering av 

Østlandssamarbeidet sitt arbeid med InterCity/NTP ble etterspurt. 

Adm. samferdselsgruppe mener det vil være mest hensiktsmessig å: 

1. Dokumentere hva Østlandsamarbeidet har gjort og hvordan man har arbeidet med intercity 

og NTP de siste årene.  

2. Drøfte hvordan Østlandssamarbeidet i fremtiden kan/bør jobbe for å få gjennomslag i 

forhold til NTP og InterCity. Dette ses i sammenheng med planlegging og utforming av ny 

Østlandspakka. 

 

Vedtak: 

Adm. samferdselsgruppe ber sekretariatet følge opp innspillene fra møtet.  



 

15/2018 Skisse for møte i fagpolitisk utvalg 26. og 27. april på Hamar 

Skisse til kjøreplan for besøket på Hamar 26. og 27.april 2018 ble diskutert. Endelig kjøreplan 

utarbeides rett etter påske.  

Vedtak: 

Informasjonen tas til orientering 

 

16/2018 ATP-samarbeid med Osloregionen 

Saken ble drøftet på møte i kontaktutvalget 2. mars der det ble gitt klare signaler om at 

Østlandssamarbeidets politiske styringsstruktur ikke må svekkes som følge av et tettere samarbeid 

med Osloregionen (OR) 

Adm. samferdselsgruppe drøftet saken og det var enighet om at felles arbeidsgruppe utarbeider 

forslag til samarbeidsavtale mellom ØS og OR på ATP-området og at denne drøftes på neste møte i 

adm. gruppe før denne legges frem for drøfting på møte i fagpolitisk utvalg. 

Vedtak: 

Felles arbeidsgruppe utformer forslag til samarbeidsavtale mellom Østlandssamarbeidet og 

Osloregionen på ATP-området. Utkastet drøftes på neste møte adm. samferdselsgruppe. 

17/2018 Revisjon av Østlandspakka 

Oppfølging av vedtak i KU-sak, der prosessplanen for NTP-arbeidet ble godkjent og ansvaret for 

videre arbeid overført til fagpolitisk utvalg for samferdsel. 

Det var enighet om man denne gangen bør tenke litt nytt i forbindelse med rullering av 

Østlandspakka.  Ønskelig å lage en kortere versjon samtidig som man tenker gjennom hvordan en 

revidert Østlandspakke kan ha størst mulig nytte i forhold til det videre arbeid med InterCity og 

rullering av NTP. 

Det ble foreslått å invitere eksterne konsulenter til å utarbeide forslag til både til innhold og prosess i 

forhold til ny Østlandspakke.  

Vedtak: 

Sekretariatet utarbeider forslag til kravspesifikasjon til drøfting på neste møte i adm. 

samferdselsgruppe. 

18/2018 Scandria2Act – status og fremdrift 

Jon Petter orienterte om status i arbeidet med interregprosjekt Scandria2act. Det er nylig sendt ut 

anbudspapirer for nytt oppdrag der temaet er å identifisere nye kommersielle case for transport av 

gods på båt og/eller bane mellom Norge og kontinentet.  



Vedtak: 

Informasjonen tas til orientering 

 

19/2018 Handlingsplan jernbane 

Det er ønskelig å få en orientering fra jernbanedirektoratet så fort handlingsprogrammet for 

jernbane er fremlagt mandag 9. april. Det åpnes for deltagelse både fra politisk nivå og adm. nivå. 

Vedtak: 

Administrativ gruppe ber sekretariatet følge opp ovenfor Jernbanedirektoratet slik at man får fastsatt 

endelig dato for en felles orientering om ny handlingsplan. 

20/2018 Samferdselskonferanse 12. september 2018 

Jon Petter orienterte om arbeidet med samferdselskonferansen som planlegges 12. september 2018. 

Det foreligger et tentativt program. 

Vedtak: 

Informasjonen tas til orientering 

 

21/2018 Evt 

Ekspertutvalget har lagt frem sine forslag til aktuelle oppgaver for de nye fylkeskommunene. Jon 

Petter orienterte om at Østlandssamarbeidet i denne sammenheng skal utarbeide en felles 

høringsuttalelse. Også på samferdselsområdet vil det være aktuelt å gi felles innspill. Tematikken 

rundt kjøp av togtjenester på Østlandet kan være aktuelt å se nærmere på i denne sammenheng. 

-------------- 

Neste møte i adm. samferdselsgruppe blir fredag 6. april kl. 10:00. Dato for møte med 

jernbanedirektoratet meddeles administrativ samferdselsgruppe så fort dette er avklart/avtalt 

med jernbanedirektoratet. 


